
Vraag GB90 over persmoment College  

 

Wekelijks is op woensdag het zogenaamde persmoment. Het college informeert de aanwezige pers 

over de lopende en aankomende zaken. 

Wij vinden het goed om de pers te informeren over lopende ontwikkelingen en toekomstige 

ontwikkelingen in Borne, Zenderen en Hertme. De pers waardeert dit ook, getuigden de berichten die 

onder andere Borne Boeit en TC Tubantia naar aanleiding van de informatie hebben geplaatst.   

Waar wij aandacht voor vragen, is het feit dat tijdens die persmomenten geregeld aspecten of 

onderwerpen naar voren komen die inwoners raken, zonder dat deze inwoners hierover geïnformeerd 

zijn. Ook de gemeenteraad wordt niet altijd tijdig op de hoogte gesteld. Het komt ook voor dat de 

betrokken ambtenaar niet goed op de hoogte is van welke informatie met de pers wordt gedeeld.  

Niet zelden leiden uitspraken van B&W tijdens het persmoment tot publicatie in bijvoorbeeld Borne 

Boeit of TC Tubantia. De artikelen overvallen en verrassen belanghebbenden en betrokkenen, wat leidt 

tot vragen aan B&W door inwoners en door raadsleden. De beantwoording van dergelijke vragen loopt 

bijna altijd via het ambtelijk apparaat. Zeker als er raadsvragen worden gesteld.  

Een voorbeeld is de situatie rond het Ridderspoortje. Hier hoorden omwonenden via Borne Boeit van 

de plannen voor flexwoningen op die locatie. Een ander voorbeeld zijn de uitspraken over de snelle 

uitplaatsing van statushouders en de start van de was- en strijkservice.  

Eén niet goed doordachte uitspraak kan leiden tot onrust en onnodige vragen van burgers en 

raadsleden. Dit betekent een overbodige extra belasting voor medewerkers van de gemeente. 

Medewerkers waar Borne zuinig op moet zijn. Onze vraag is of het college voortaan beter wil afwegen 

welke informatie rijp is om te worden gedeeld met de pers. Dit om onnodige belasting van het 

ambtelijk apparaat te voorkomen.  

Wat ons betreft zijn belangrijke criteria hierbij :  

1) Of de inwoners die (kunnen) worden geraakt door een collegebeslissing op de hoogte zijn 

gebracht; 

2) Of de gemeenteraad reeds goed geïnformeerd is  en de kans is gegeven om te reageren.   

Is aan beide criteria voldaan, dan is het wat GB90 betreft prima om met het nieuws naar buiten te 

treden. Het lijkt ons niet te veel gevraagd dat het college, ondanks eerdere beloftes op dit punt, nu 

toch echt haar uiterste zorgvuldigheid gaat betrachten in omgang met de pers. 

Onze twee vragen zijn dan ook:  

1. Kan het college deze toezegging doen en daar ook naar handelen?  

2. Kan het college aangeven hoe zij denkt deze zorgvuldigheid te borgen?  
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